
popolnjevala in poizkušala ugotoviti stanje za 
vso thfžavo. 

Iz porodila socialno-zdravatvenega skrb
stva, ki ga je podala tovarišica Nada Grma* 
kova, je bil razviden trud odbora, da bi, če ne 
trajno, vsaj trenutno olajšal pološaj najpo
trebnejšim tovarišicam in tovarišem. Doseglo 

Dne 8. t. m. se je vršil prvi sestanek 
ljubljanskih brezposelnih učiteljskih abituri
entov v čitalnici. Namen tega sestanka je bil 
informirati ljubljanske tovarišice in tovariše 
o delu odsekovega odbora in o trenutnih iz
gledih na rešitev brezposelnosti. Sestanek je 
ob prisotnosti zastopnika sekcije JUU, sek
cijskega tajnika tov. Kumlja otvoril predsed
nik odseka Vojko Jagodic. Po uvodnih for
malnostih je v stvarnih besedah orisal posle
dice brezposelnosti v obče narodnem, držav
nem in narodnoprosvetnem življenju. Za tem 
je oČrtal delo, katerega rezultati so se ne
dvomno pokazali v debatah, ob priliki obrav
navanja drž. proračuna. Saj je gotovo, da je 
poslanica poslana ob priliki jesenskega tečaja 
vsem narodnim predstavnikom, zbudila zani
manje in pokazala nujnost rešitve problema 
brezposelnoti. V nadaljnjem je analiziral 
vprašanje, če je pri nas faktično res že na
stopila hiperprodukcija učiteljstva. Odgovor 
na to je bil, da Še ždaleka ne, ker imamo še 
polno šol, kjer se ne poučuje, drugod zopet 
Se kaže potreba po novih razredih, šolah in 
6 tem po novih učnih močeh. 

Po vsem tem se je vnel živahen razgovor 
o redukcijah. Tovariš predsednik je nato ob
jasnil redukcijam nasprotno stališče odbora, 
ker bi bile te le trenutna in neučinkovita re
šitev brezposelnosti, ki bi v resnici le še po
slabšala celoten položaj. To stališče je s 

Prvi sestanek 
brezposelnih tovarišev 

se je v tem pogledu mnogo, toda v primeri s 
trudom bi bilo želeti še večjih uspehov in 
večjega razumevanja javnosti. 

Sestanek, ki je trajal dve in pol uri, je 
pokazal nujnost rešitve problema brezposel
nosti in to trajne ter c«iotne čim preje. 

Tajnik odseka »B. u. a.« 

stvarnimi dokazi podprl sekcijski tajnik tov. 
Kumelj, ki je tudi določno izjavil, da je sta
novska organizacija proti redukcijam, nave
del za t o razloge in pojasnil, da odsek ne mo
re sprejemati sklepov, ki bi bili v nasprotju z 
načeli sekcije. V zvezi s tem je nato tov. 
predsednik nakazal par stvarnih rešitev, ka
kor je upokojitev vseh, ki imajo več kot 35 
službenih let. Bila bi pa to samo delna reši
tev, nikakor pa ne taka, ki bi jo bilo želeti. 

Sledilo je poročilo tovariša tajnika Mirka 
Kuglerja, ki j e pokazalo sledeče statistične 
ugotovitve: V letih 1931., 1932. in 1933. je v 
Ljubljani in Mariboru obsolviralo na drž. uči
teljskih šolah 244 gojencev in 409 g^ojenk, na 
zasebnih učiteljskih šolah pa 144 gojenk. Ako 
k tem prištejemo še 13 absolventov, ki so 
končali izven naše banovine, ter so se ze pri
javili odseku, je vseh 810. Od teh jih je v 
drž. službi 27 ali 3.3 odst., v dnevniČarski 7 
ali 0.9 odst., službo iz bed. fonda jih ima 73 
ali 9%, začasno zaposlitev pa 16 ali 2 odst. 
Dalje je zanimiva statistika o socialnem sta
nju abiturientk in abiturientov. Hčera in si
nov višjih drž. uradnikov je 9%, nižjih 30 
odst., privatnih višjih uradnikov 3,5 odst. 
nižjih 3 odst., trgovcev 3.5 odst., obrtnikov 
9.3 odst., kmetov 16.6 odst., delavcev 3.5 odst., 
učiteljev 6.1 odst.. brez očeta in matere jih je 
3 odst., brezposelnih staršev 1,2 odst., brez 
očeta pa 14.5 odst. Ta statistika se bo še iz


